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Zwracam siq z wnioskiem o podanie ciqglego od przeszto 10_u lat
wnioskowania o zatoienie sygnalizacji swietlnej na Alei iana pawfa il przy ur.
smoczej i Ko5cielnej i braku rearizacji tej inwestycji. odpowiedzi jakie
uzyskiwalam przez minione rata sprowadzary siq w zare2noici od roku
zto2enia - "bqdzie ju2 w roku przyszrym" arbo "po przebudowie np. ronda r.
Biedronki ", a teraz w ramach przebudowy Arei Jp il. Mam wrasne zdanie
odnoSnie realnosci przebudowy arei i to na kr6tkim odcinku ku wygodzie
prgdko6ciowej wje2d2ajqcych w granice miasta i kosztach jakie poniosq
wszyscy mieszkaricy na same tylko wykupy, w tym nowo wybudowanych
dom6w w sytuacji klopot6w budietowych miasta i rosnqcego dlugu.
Planowane dofinansowanie tej inwestycji w ramach drogi kategorii
wojew6dzkiej nie zniweruje koszt6w miasta. sam Micherin nie ma probremu
z rozprowadzaniem samochod6w do wewnqtrznych uric, a po zakoficzeniu
Zachodniej tym bardziej. Dlaczego wiqc mieszkaricy miasta majq ponosii
wszelkie konsekwencje wjazdu do miasta ?

Jestem przekonana, 2e jui czas ostateczny na zaloienie wnioskowane-
sygnalizacji, bo tego wymagajq aktualne zagro2enia bezpiecznego
u2ytkowania ulicy, a nie przyszlo5ciowe w planach inwestycje drogowe.
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